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  PROTOKÓŁ  Nr XII / 2007  
 

z przebiegu XII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Z bąszynku 
odbytej w dniu 30 sierpnia 2007 roku 

w sali konferencyjnej Urz ędu Miejskiego w Zb ąszynku  
 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał radnych, Burmistrza Jana Mazurka, Zastępcę 
Burmistrza Ewę Omelczuk, Skarbnika Gminy Anetę Nawracała, p.o. Sekretarza Barbarę 
Stasik, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Pana Andrzeja Niemca - mieszkańca 
Dąbrówki Wlkp. oraz media i  otworzył obrady XII sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku o godz. 
13.00. Jednocześnie stwierdził, Ŝe na sali obecnych jest 13 radnych, co wobec ustawowego 
składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do 
niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt. 2.  
 

Wybór Sekretarza obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnego Ryszarda Stachowiaka (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radnego Ryszarda Stachowiaka funkcji Sekretarza obrad 
dzisiejszej sesji Rady - głosowało 13 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady został radny Ryszard Stachow iak. 
 
Do pkt.3.  

Przyjęcie porz ądku obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany projekt porządku obrad.  
 
P o r z ą d e k   o b r a d :  

1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
7. Interpelacje i zapytania 
8. Informacja o realizacji budŜetu za I-sze półrocze 2007 roku 
9. Współpraca międzygminna i zagraniczna  
10. Przygotowanie gminnych jednostek oświatowych do roku szkolnego 2007/2008 
11. Podjęcie uchwał  
a/.  w sprawie powołania sekretarza gminy 
b/.  w sprawie wyraŜenia opinii na temat projektu uchwały Rady Powiatu Świebodzińskiego 

zmieniającej uchwałę nr VII/49/2007 w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej  w Świebodzinie,  
ul. Młyńska 6 

c/.   o zmianie uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej dla uczniów 
d/.   w sprawie zasad udzielania dotacji niepublicznym przedszkolom w Gminie Zbąszynek 
e/.   w sprawie procedury uchwalania budŜetu gminy Zbąszynek oraz rodzaju i 

szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budŜetu 
f/.   w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2007 rok 

 g/.  zmieniająca uchwałę w sprawie oddania nieruchomości w wieczyste uŜytkowanie 
 h/.  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  

przestrzennego miejscowości  Kosieczyn, Dąbrówka Wlkp. Rogoziniec pod lokalizacje 
urządzeń elektroenergetycznych ( farmy wiatrowe) 
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 i/.  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego wsi 
Dąbrówka Wlkp. 

 j/. w sprawie nadania nazwy ulicy w Zbąszynku 
12. Odpowiedzi na interpelacje 
13. Oświadczenia i wolne wnioski 
14. Zakończenie obrad 
 

Po czym Burmistrz Jan Mazurek zaproponował wykreślenie pkt. 11 „d” z uwagi na rozbieŜne 
stanowiska Komisji Stałych co do treści projektu uchwały. Następnie zaproponował kolejną 
zmianę – przesunięcie pkt. 11 „i” na 11 „a” z uwagi na wystąpienie Pana Andrzeja Niemca.  
P.o. Sekretarz Barbara Stasik zaproponowała kolejną zmianę do porządku obrad, tj. dodanie  
jeszcze jednego projektu uchwały do pkt.11 Podjęcie uchwał - projekt uchwały w sprawie 

powołania  zespołu do sprawy  wydania opinii  o zgłoszonych  kandydatach na  ławników do 
sądu rejonowego. Ponadto wyjaśniła, Ŝe projekt tej uchwały był omawiany na Konwencie, z 
uwagi na termin wyboru ławników naleŜałoby ją wnieść pod obrady dzisiejszej sesji. 
 
Przewodniczący Rady Jan Mazur  zapytał czy są inne propozycje do porządku obrad. W 
wyniku braku innych propozycji zarządził głosowanie. W wyniku głosowania przyjęto 
jednogłośnie następujący porządek obrad. 
 

1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
7. Interpelacje i zapytania 
8. Informacja o realizacji budŜetu za I-sze półrocze 2007 roku 
9. Współpraca międzygminna i zagraniczna  
10. Przygotowanie gminnych jednostek oświatowych do roku szkolnego 2007/2008 
11. Podjęcie uchwał  
a/.w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego wsi Dąbrówka 
Wlkp. 
b/.  w sprawie powołania sekretarza gminy 
c/.  w sprawie wyraŜenia opinii na temat projektu uchwały Rady Powiatu Świebodzińskiego 
zmieniającej uchwałę nr VII/49/2007 w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej  w Świebodzinie,  
ul. Młyńska 6 
d/.   o zmianie uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej dla uczniów 
e/.   w sprawie procedury uchwalania budŜetu gminy Zbąszynek oraz rodzaju i szczegółowości 
materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budŜetu 
f/.   w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2007 rok 
g/.  zmieniająca uchwałę w sprawie oddania nieruchomości w wieczyste uŜytkowanie 
h/.  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  
przestrzennego miejscowości  Kosieczyn, Dąbrówka Wlkp. Rogoziniec pod lokalizacje urządzeń 
elektroenergetycznych ( farmy wiatrowe) 
i/. w sprawie nadania nazwy ulicy w Zbąszynku 
j/. w sprawie powołania  zespołu do sprawy  wydania opinii  o zgłoszonych  kandydatach na  
ławników do sądu rejonowego 
12. Odpowiedzi na interpelacje 
13. Oświadczenia i wolne wnioski 
14. Zakończenie obrad 

 
 
Do pkt 4.  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
 
Przewodnicz ący Rady  Jan Mazur poinformował radnych, Ŝe protokół przez czas trwania 
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sesji będzie wyłoŜony do wglądu i jeŜeli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.13 porządku 
obrad. 
 
 
Do pkt. 5  
 

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 
  
Minutą ciszy uczczono pamięć zmarłego pracownika Urzędu Pana Ryszarda 
Towarzyńskiego. 

 
Do pkt.6  

Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 
 
Burmistrz Jan Mazurek przedstawił Radzie sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/. 
Burmistrz Jan Mazurek poinformował równieŜ, Ŝe w uzupełnieniu do przedstawianego 
sprawozdania z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym dołączona została 
informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie międzysesyjnym /informacja 
z działalności referatów UM w okresie od 28 czerwca 2007 r. do 28 sierpnia 2007 r. - stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 
 
W wyniku braku zapytań do powyŜszego sprawozdania Przewodniczący Rady przeszedł do 
kolejnego punktu obrad. 
 
Do pkt.7  
 

Interpelacje i zapytania 
 
Radny Dariusz Drosik  zwrócił uwagę, by w informatorze samorządowym naszej gminy 
zamieszczać bogatsze informacje celem doinformowania mieszkańców o wydarzeniach, 
które mają miejsce w gminie. 
 
Radny Andrzej Budych 
- zapytał o wpływy ze sprzedaŜy składników majątkowych ujęte w projekcie uchwały dot. 
zmian w budŜecie gminy, część z nich jest zaplanowana, a co w sytuacji jeśli takich wpływów 
nie będzie? 
- zapytał, czy środki zaplanowane w uchwale budŜetowej na oświatę będą wystarczające, 
czy wystąpi konieczność dołoŜenia środków, by zbilansować kwotę? 
- zapytał, kiedy ruszy nowa strona internetowa? 
 
Radny Sylwester Budych  wnioskował, by na następną sesję przygotować multimedialną 
prezentację w temacie hydroforni w Chlastawie.  
 
Do pkt.8  
 

Informacja o realizacji bud Ŝetu za I-sze półrocze 2007 roku 
 

Skarbnik Aneta Nawracała przedstawiła informację o realizacji budŜetu za I-sze półrocze 
2007 roku /informacja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołou/. 
 
W trakcie przedstawianej informacji na salę obrad przybył radny Krzysztof Krzywak, zwiększając tym 
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samym liczbę radnych do 14. 
 
Przewodnicz ący Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu Krzysztof Krzywak  stwierdził, Ŝe 
przedstawiona informacja jest sygnałem i pierwszą informacją nowej kadencji. Analizując lata 
2002-2006 rozbieŜność w wykonaniu dochodów jest mała (dochody wahają się w granicach 
42% wykonania), ocenił, Ŝe na dzień dzisiejszy jest to średnie wykonanie. Biorąc pod uwagę 
wydatki a szczególnie 5% wykonania planu dot. dofinansowania z funduszy strukturalnych, 
zauwaŜył, Ŝe jest to czas, by przygotować się merytorycznie do pisania wniosków o 
dofinansowanie. 
Analizując dalej, biorąc pod uwagę zadłuŜenie gminy, zauwaŜył, Ŝe stoją przed nami 
wyzwania w kwestii gospodarki ściekowej i jeŜeli nie otrzymamy środków z zewnątrz to nasz 
budŜet będzie przeciętny. 
W kwestii nie otrzymania dofinansowania na projekty w dziedzinie kultury (dot. boiska) jako 
przyczynę wskazał brak szczęścia lub brak doświadczenia w tym zakresie. 
ZauwaŜył takŜe małą aktywność w promocji - zastrzeŜenia budzi informator i strona 
internetowa. 
Informacj ę przyj ęto przez aklamacj ę. 
 
Do pkt. 9  
 

Współpraca mi ędzygminna i zagraniczna 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk  przedstawiła sprawozdanie ze współpracy 
zagranicznej /sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/. 
 
Sprawozdanie przyj ęto przez aklamacj ę. 
 
 
Do pkt. 10  

Przygotowanie gminnych jednostek o światowych  
do roku szkolnego 2007/2008 

 
Burmistrz Jan Mazurek przedstawił stan przygotowania placówek oświatowych z terenu 
gminy do roku szkolnego 2007/2008. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur uzupełnił informację odczytując pisma ze szkół odnośnie 
obowiązkowego umundurowania uczniów będące odpowiedzią na wniosek 
Przewodniczącego Komisji Porządku Publicznego i Praworządności. 
 
Informacj ę przyj ęto przez aklamacj ę. 
 
Przewodniczący Rady Jan Mazur zarządził 10-minutową przerwę. 
 
 
Po przerwie 
 
Do pkt. 11  

Podjęcie uchwał 
 
a/. 
W temacie podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania  
przestrzennego wsi Dąbrówka Wlkp. zaproszony na sesję Pan Andrzej Niemiec przybliŜył 
Radzie krótko historię firmy. Firma Wexpool zatrudnia 11 pracowników, specjalizuje się w 
odzysku odpadów wszelkiego rodzaju: odpadów drzewnych jako wkład surowcowy do 
produkcji płyt wiórowych, szkła, kruszywa, metalu, papieru, biomasy, w duŜej części 
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przeznaczone na rynek zagraniczny. W zakresie obsługi firma będzie korzystać ze 
specjalistycznych samochodów oraz z transportu rzecznego.  
Wizja na przyszłość: 
- firma będzie spełniać wymogi Unii Europejskiej,  
- wytwarzanie bioenergii z biomasy,  
- zbiórka odpadów w regionie, 
- dostawa produktów z recyclingu, 
- wewnątrzwspólnotowy obrót produktów, 
- program „dzień otwarty dla mieszkańców gminy” – nieodpłatne przyjmowanie odpadów od 
mieszkańców gminy. 
Radna Agnieszka Budych  zapytała na ile rozwój firmy stanie się uciąŜliwy dla mieszkańców 
Dąbrówki Wlkp. (kurz, hałas)? 
W odpowiedzi Pan Andrzej Niemiec poinformował, Ŝe praca będzie jednozmianowa i przez 3 
najbliŜsze lata będzie się odbywała w hali. 
W związku z budową drogi pod transport do firmy radny Sylwester Budych zapytał, co w 
momencie gdy rolnik nie zechce sprzedać ziemi, by nie doszło do tego, Ŝe transport 
odbywałby się obok kościółka. 
Pan Andrzej Niemiec  poinformował, Ŝe temat jest wstępnie uzgodniony  z właścicielami 
ziemi i wyrazili oni zgodę. 
Radny Ryszard Dembniak  zapytał, czy firma będzie przyjmować teŜ sprzęt domowy np. 
stare lodówki itp. jako odpady? 
Pan Andrzej Niemiec poinformował, Ŝe z uwagi na bezpieczeństwo i ochronę środowiska 
firma nie będzie przyjmować tego typu odpadów. 
 
Burmistrz Jan Mazurek odczytał projekt w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania  przestrzennego wsi Dąbrówka Wlkp.  
Ustalono 0,01% stawkę słuŜącą naliczeniu opłaty wynikającej z przepisów ustawy o 
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych - 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XII/32/2007 w 
sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego wsi Dąbrówka 
Wlkp. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XII/32/2007 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania  
przestrzennego wsi D ąbrówka Wlkp.  została podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi 
załącznik  nr 8  do niniejszego protokołu/. 
 
b/. 
Burmistrz Jan Mazurek odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie 
powołania sekretarza gminy. 
Przewodnicz ący Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu Krzysztof Krzywak  podkreślił dobrą 
współpracę z Panią Barbarą Stasik, w okresie kiedy był Dyrektorem I Gimnazjum w 
Zbąszynku, podkreślił jednak, Ŝe funkcja Sekretarza wymaga jednak innych umiejętności. W 
nawiązaniu do koncepcji działania na stanowisku Sekretarza, którą Pani Barbara Stasik 
prezentowała na posiedzeniu Komisji Gospodarki i BudŜetu stwierdził, Ŝe nie został nią 
przekonany, choć niektóre działania jak np. przejście na system zarządzania jakością jest to 
wg niego ciekawa propozycja. Kontynuując, wyraził swoje stanowisko, Ŝe na dzień dzisiejszy 
to nie jest to jeszcze czas na wybór jej osoby na funkcję Sekretarza, dodając, Ŝe chciałby 
przyglądać się jeszcze  pracy Pani Barbary Stasik. Argumentem do wyraŜenia takiego 
stanowiska, jak stwierdził, były ostatnie „wpadki” z nadzorem nad uchwałami. 
Podsumowując zwrócił się z prośbą do Komisji, aby opiniowały na posiedzeniach Komisji 
poszczególne projekty uchwał pozytywnie bądź negatywnie, a nie jak ma to miejsce 
skierowywały tylko pod obrady sesji. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przychylił się do opinii Przewodniczącego Gospodarki i 
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BudŜetu, stwierdzając, Ŝe nie jest to jeszcze odpowiedni moment na wybór Pani Barbary 
Stasik na stanowisko Sekretarza. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych - 6 głosami „za” i 8 głosami "przeciw"  nie podjęła 
uchwały w sprawie powołania sekretarza gminy.  
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała w 
sprawie powołania sekretarza gminy nie została podj ęta.  
  
c/. 
Burmistrz Jan Mazurek przedstawił projekt uchwały w sprawie wyraŜenia opinii na temat 
projektu uchwały Rady Powiatu Świebodzińskiego zmieniającej uchwałę nr VII/49/2007 w 
sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  w Świebodzinie, 
ul. Młyńska 6. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, zapytał czy są pytania do przedstawionego 
projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych - 13 głosami „za” i 1 głosem wstrzymującym podjęła 
uchwałę Nr XII/33/2007 w sprawie wyraŜenia opinii na temat projektu uchwały Rady Powiatu 
Świebodzińskiego zmieniającej uchwałę nr VII/49/2007 w sprawie likwidacji Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  w Świebodzinie, ul. Młyńska 6. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XII/33/2007 w sprawie wyra Ŝenia opinii na temat projektu uchwały Rady Powiatu 
Świebodzi ńskiego zmieniaj ącej uchwał ę nr VII/49/2007 w sprawie likwidacji 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej   w Świebodzinie,  
ul. Mły ńska 6 została podj ęta przy 13 głosach „za” i 1 głosie wstrzymuj ącym /uchwała 
stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/. 
 
d/. 
Burmistrz Jan Mazurek odczytał projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie regulaminu 
udzielania pomocy materialnej dla uczniów. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, zapytał czy są pytania do przedstawionego 
projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych - 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XII/34/2007 o 
zmianie uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej dla uczniów. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XII/34/2007 o zmianie uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej 
dla uczniów została podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 10  do 
niniejszego protokołu/. 
 
e/. 
Skarbnik Aneta Nawracała omówiła projekt uchwały w sprawie procedury uchwalania 
budŜetu gminy Zbąszynek oraz rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych 
towarzyszących projektowi budŜetu oraz zapoznała z poprawkami do uchwały zgłoszonymi 
przez Komisję Gospodarki i BudŜetu. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych - 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XII/35/2007 w 
sprawie procedury uchwalania budŜetu gminy Zbąszynek oraz rodzaju i szczegółowości 
materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budŜetu. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XII/35/2007 w sprawie procedury uchwalania bud Ŝetu gminy Zb ąszynek oraz rodzaju i 
szczegółowo ści materiałów informacyjnych towarzysz ących projektowi bud Ŝetu 
została podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 11  do niniejszego protokołu/. 
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f/. 
Skarbnik Aneta Nawracała omówiła projekt uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy i  w 
budŜecie gminy na 2007 rok. Poinformowała równieŜ, Ŝe w związku ze zmianami 
zaproponowanymi przez Komisję Gospodarki i BudŜetu w pozycji dot. budowy chodnika w 
Dąbrówce Wlkp. zmniejszono wartość wydatków na ten cel w dziale „Transport i łączność” w 
rozdziale „Drogi publiczne i inne” o kwotę 17 tys. zł. Celem zbilansowania tych zmian 
zmniejszono wpływy z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności oraz prawa uŜytkowania 
wieczystego nieruchomości w rozdziale „Gospodarka gruntami i nieruchomościami” do kwoty 
1225.038 zł, czyli patrząc na wprowadzone zmiany do projektu uchwały dot. zmian w 
budŜecie gminy na 2007 rok, dochody i wydatki w planie zmniejszyły się o kwotę 17 tys. zł. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Przewodnicz ący Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu Krzysztof Krzywak  zauwaŜył, Ŝe w ciągu 
półrocza kwota dochodów zmniejszyła się diametralnie, stanął na stanowisku, by nie 
schodzić z tak duŜą dysproporcją. Ponadto pod zastanowienie poddał kwestię: dlaczego 
koszty dowoŜenia uczniów do szkół tak wzrosły  i dlaczego nie otrzymaliśmy dofinansowania  
z Ŝadnego projektu na nasze zadania. 
Burmistrz Jan Mazurek  w odpowiedzi na zapytania Przewodniczącego Komisji 
poinformował, Ŝe ten rok jest na tyle specyficzny w kwestii dofinansowania, Ŝe realnie Ŝadna 
inwestycja nie zostanie rozpoczęta, natomiast dokumentacja jest przygotowana. 
Poinformował równieŜ, Ŝe są pisane projekty na mniejsze kwoty i one przechodzą. 
 
Głosowanie nad uchwałą: 
Rada Miejska w obecności 14 radnych - 6 głosami „za” i 8 głosami wstrzymującymi podjęła 
uchwałę Nr XII/36/2007 w sprawie zmian budŜetu gminy i  w budŜecie gminy na 2007 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XII/36/2007 w sprawie zmian bud Ŝetu gminy i  w bud Ŝecie gminy na 2007 rok  
została podj ęta przy 6 głosach „za” i 8 głosach wstrzymuj ących /uchwała stanowi 
załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 
 
g/. 
Burmistrz Jan Mazurek odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie oddania 
nieruchomości w wieczyste uŜytkowanie. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, zapytał czy są pytania do przedstawionego 
projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych - 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XII/37/2007 
zmieniającą uchwałę w sprawie oddania nieruchomości w wieczyste uŜytkowanie. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XII/37/2007 zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie oddania nieruchomo ści w wieczyste 
uŜytkowanie została podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 13  do 
niniejszego protokołu/. 
 
h/. 
Burmistrz Jan Mazurek odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego miejscowości  Kosieczyn, Dąbrówka 
Wlkp. Rogoziniec pod lokalizacje urządzeń elektroenergetycznych ( farmy wiatrowe). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, zapytał czy są pytania do przedstawionego 
projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych - 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XII/38/2007 w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  
przestrzennego miejscowości  Kosieczyn, Dąbrówka Wlkp. Rogoziniec pod lokalizacje 
urządzeń elektroenergetycznych ( farmy wiatrowe). 
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W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XII/38/2007 w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania  przestrzennego miejscowo ści  Kosieczyn, D ąbrówka Wlkp. 
Rogoziniec pod lokalizacje urz ądzeń elektroenergetycznych ( farmy wiatrowe) 
została podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 14  do niniejszego protokołu/. 
 
i/. 
Burmistrz Jan Mazurek odczytał projekt uchwały w sprawie w sprawie nadania nazwy ulicy 
w Zbąszynku.  
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisja Gospodarki i BudŜetu podała 
dwie propozycje nazwy ulicy: Koszarowa i Graniczna. Po czym zapytał czy są pytania do 
przedstawionego projektu uchwały, następnie zarządził głosowanie.  
Rada Miejska w obecności 14 radnych - 11 głosami „za” i 3 głosami wstrzymującymi podjęła 
uchwałę Nr XII/39/2007 w sprawie nadania nazwy ulicy w Zbąszynku (z nazwą ulica 
Koszarowa). 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XII/39/2007 w sprawie nadania nazwy ulicy w Zb ąszynku została podj ęta przy 11 
głosach „za” i 3 głosach wstrzymuj ących /uchwała stanowi załącznik nr 15  do 
niniejszego protokołu/. 
 
j/. 
Burmistrz Jan Mazurek odczytał projekt uchwały w sprawie powołania  zespołu do sprawy  
wydania opinii  o zgłoszonych  kandydatach na  ławników do sądu rejonowego. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych - 13 głosami „za”  i 1 głosem wstrzymującym podjęła 
uchwałę Nr XII/40/2007 w sprawie powołania  zespołu do sprawy  wydania opinii  o 
zgłoszonych  kandydatach na  ławników do sądu rejonowego. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XII/40/2007 w sprawie  powołania  zespołu do sprawy  wydania opinii  o zgł oszonych  
kandydatach na  ławników do s ądu rejonowego została podj ęta przy 13 głosach „za” i 
1 głosie wstrzymuj ącym /uchwała stanowi załącznik nr 16  do niniejszego protokołu/. 
 
 
Do pkt. 12  

Odpowiedzi na interpelacje 
 
Skarbnik Aneta Nawracała w odpowiedzi na zapytanie radnego Andrzeja Budycha 
przedstawiła informację dot. 

- planu wpływów ze sprzedaŜy składników majątkowych – 1225.038 zł 
- wykonania na 30.06.2007 rok 546.375, 37zł, 
- pozostało w planie 678.662,63 zł. 

Wg szacunkowej wyceny wykonanej przez Referat Geodezji i Mienia Komunalnego 
zaplanowano na II półrocze 2007 roku: 

- z tytułu sprzedaŜy lokali mieszkalnych i uŜytkowych – 215.900,00 zł 
- z tytułu sprzedaŜy nieruchomości gruntowych pod zabudowę mieszkaniową – 

386.150,00 zł 
- z tytułu sprzedaŜy nieruchomości gruntowych pod zabudowę garaŜową – 6.600 zł 
- z tytułu sprzedaŜy nieruchomości zabudowanej obiektem po byłej stołówce wojskowej 

190.100,00 zł. 
Skarbnik poinformowała, Ŝe patrząc na realne podejście co do wykonania planu sprzedaŜy i 
faktu, Ŝe wpływy z tego tytułu mają swoje odzwierciedlenie w wydatkach budŜetu gminy, jest 
on realny i ostroŜny. Podejmowanie zobowiązań finansowych wiąŜe się z wypłacalnością 
(szczególnie w końcówce roku). Ponadto zaznaczyła, Ŝe nawet w sytuacji nie wykonania 
dochodów w poszczególnych źródłach dołoŜy wszelkich starań aby nie nastąpiła 
konieczność kredytowania wydatków bieŜących. 
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Burmistrz Jan Mazurek odnośnie środków zaplanowanych na oświatę, poinformował, Ŝe 
zaplanowane środki wystarczą, jedyny sygnał jaki otrzymano to informacja o moŜliwym 
urlopie zdrowotnym jednego z nauczycieli. 
 
Burmistrz Jan Mazurek  odnośnie strony internetowej poinformował, Ŝe osoba, która 
obecnie się tym zajmuje posiada jeszcze inne obowiązki, dlatego jeszcze jeden pracownik 
będzie zajmował się tymi zagadnieniami. Poinformował, Ŝe strona jest wykonana, obecnie 
trwa jej uzupełnianie poprzez przenoszenie danych, pracownik firmy odpowiedzialny za jej 
wykonanie jest na urlopie. Następnie podał radnym adres nowej strony. 
 
P.o.Sekretarz Barbara Stasik  zwróciła uwagę, Ŝe BIP musi zostać całkowicie dopasowany 
do nowych wymogów. 
 
Radny Andrzej Budych zapytał, czy nie moŜna zobowiązać kierowników poszczególnych 
referatów, by kaŜdy we własnym zakresie zadbał o swoje dziedziny w BIP-ie? 
W odpowiedzi Burmistrz Jan Mazurek poinformował, Ŝe jest to moŜliwe. 
 
Do pkt.13  

Oświadczenia i wolne wnioski 
 

Burmistrz Jan Mazurek przedstawił swoją koncepcję kadencyjną: 
Nadmienił, Ŝe I-sze półrocze wykazało, Ŝe wiele spraw jest nieuregulowanych i wiele z nich 
zaleŜy od szczebla wojewódzkiego. Obecnie głównymi celami jakie stawia sobie jest: 

- gospodarka kanalizacyjna, 
- przebudowa skrzyŜowania przy ul. Wojska Polskiego 
- modernizacja ulic Topolowa, Sportowa, Mała 
- wykonanie obwodnicy Regionu Kozła, północnej obwodnicy Zbąszynka i zachodniej 

obwodnicy Chlastawy 
- koncepcja budownictwa mieszkaniowego ( wg zasad: komisja typuje nazwiska, 

następnie odbywają się przetargi na kupno w drodze przetargu ograniczonego). 
Burmistrz zapowiedział takŜe, Ŝe dołoŜy wszelkich starań w celu pozyskania środków z 
zewnątrz. 
 
W nawiązaniu do wniosku o przedstawienie podziału kompetencji między Burmistrzem a 
Zastępcą Burmistrza, Burmistrz poinformował, Ŝe Zastępca Burmistrza sprawuje 
bezpośredni nadzór nad Referatem Geodezji i Mienia Komunalnego, nad samodzielnym 
stanowiskiem do spraw oświaty i sprawuje funkcję pełnomocnika do spraw ochrony 
informacji niejawnych. Oprócz tego zajmuje się pozyskiwaniem środków z zewnątrz z tzw. 
projektów miękkich, wykonuje takŜe wszystkie zadania na polecenie Burmistrza i z 
upowaŜnienia Burmistrza. 
Natomiast jeśli chodzi o funkcję Burmistrza to poinformował, Ŝe będzie koncentrował się 
głównie nad stroną inwestycyjno-gospodarczą gminy, pozyskiwaniem inwestorów z róŜnych 
branŜ, nie tylko meblarskiej. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur rozdał legitymacje radnym, którzy złoŜyli w biurze rady 
swoje zdjęcia. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur poinformował radnych o propozycji zmian do planu pracy 
Rady i Komisji Stałych w temacie przygotowania się do opracowania strategii gminy, który to 
był zaplanowany w planie pracy Rady w miesiącu wrześniu, zgłoszonych przez 
Przewodniczącego Komisji Gospodarki i BudŜetu.  
Przewodnicz ący Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu Krzysztof Krzywak  zapoznał radnych z 
zaproponowanymi zamianami do planu pracy Rady. 
Rada Miejska jednogło śnie przyj ęła zaproponowane zmiany do porz ądku planu pracy 
Rady i Komisji Stałych. 
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Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe protokół przez czas trwania sesji był 
wyłoŜony do wglądu i nie wpłynęły Ŝadne uwagi co do jego treści. Następnie zarządził 
głosowanie nad jego przyjęciem. 
- za przyj ęciem protokołu z poprzedniej sesji Rady głosowało 1 4 radnych "za”. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe w wyniku głosowania protokół z 
poprzedniej sesji został przyj ęty jednogło śnie. 
 
Do pkt.14  

Zakończenie obrad 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1600 zamknął sesję. 
 
 
Protokołowała:                               Sekretarze obrad:                          Przewodniczący obrad: 
 
Magdalena Tomaszewska           Ryszard Stachowiak   Jan Mazur 
          
Wyci ąg z protokołu otrzymali:  
 

1. Burmistrz w/m 
2. Zastępca Burmistrza 
3. Skarbnik w/m 
4. p.o. Sekretarz 
5. Przewodniczący Rady 

 
 
 


